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Zápis z 5. jednání Komise protidrogové (KP) konaného dne 26. 2. 2024 
 
Jednání bylo zahájeno v 16:00 hodin. Jednání řídil předseda komise Mgr. Matěj Štěpánek, 
který přivítal přítomné členy a konstatoval, že komise je usnášeníschopná.   
 
Přítomni: Mgr. Matěj Štěpánek, JUDr. Jaromír Badin, Mgr. Michal Kočí, p. David Krůta, 
p. Mikuláš Pobuda, Mgr. Ondřej Počarovský, PaedDr. Martina Richterová Těmínová, 
Mgr. Stanislav Šimek  
 
Nepřítomni: Mgr. Pavel Mareš, Mgr. Jan Žufníček, Mgr. Josef Zběhlík – omluveni  
 
Hosté: dle prezenční listiny  
 
Určení ověřovatele 
 
Předseda komise navrhl jako ověřovatele zápisu Mgr. Počarovského.   
 
Hlasováno o navrženém ověřovateli.   
 

Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 7 0 0 

 
 

1. Schválení programu 5. jednání KP 
 
Předseda komise přednesl návrh programu:   
 

1. Schválení programu 5. jednání KP 
2. Aktuální informace ke komunikační strategii – adiktologická ambulance Drop In 

(Nučická 1831/40) 
3. Dočasné zařazení psychoaktivní látky HHC na seznam zakázaných návykových látek 
4. Aktuální informace z Protidrogové Komise Rady hl. m. Prahy  
5. Diskuse 

 
Hlasováno o programu ve výše uvedené podobě:  
 

Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 7 0 0 

 
 
16:07 Příchod Dr. Těmínová Richterová  
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2. Aktuální informace ke komunikační strategii – adiktologická ambulance Drop In 
(Nučická 1831/40) 

 
Předseda komise informoval členy komise o aktuální situaci. Sdělil, že po jednání KP jednala 
Komise bezpečností a přijala též kladné stanovisko. Komise majetková a nebytových prostor 
dala též doporučující stanovisko. Na FB a jinde v mediálním prostoru začala panika. Ozvaly se 
i SVJ. Největší potíž tkví v nepochopení služby – když se konstatuje náplň služby (tedy ordinace 
pro individuální terapii), tak vysvětlení většinou funguje.    
 
Mgr. Počarovský komunikoval s ředitelkou MŠ Nučická. Ta to vysvětlila rodičům. Zpět přišla 
informace, že naprostá většina rodičů pochopila.  
 
MgA. Kašpar informoval, že proběhne jednání (28. 2. 2024, 17:00) se SVJ.  (Účastnit se bude 
zřejmě MgA. Kašpar, Mgr. Počarovský, Mgr. M. Štěpánek, Bc. Lojda, zástupci DROP-IN.) 
Očekávají taktéž pochopení – jde skutečně o vysvětlení.  
 
Mgr. Šimek má e-mail od občanky, ta se zlobí, že to nevěděli dřív – jedná se o dotaz novinářky 
PrahaIN – na ten podrobně odpovídal Mgr. M. Štěpánek. Pan Šimek má sociální věci (tomu 
rozumí), není ekonom, koukl na smlouvu, mrzí ho, že je to smlouva jenom o pronájmu, mrzí 
ho, že tam nezadali do předmětu podnikání, že nebudou provozovat substituci.   
 
Mgr. Počarovský – požadavek byl na zdravotnické zařízení, DropIN tam substituční léčbu 
nebude realizovat. Dříve to nešlo komunikovat, jelikož se jednalo o veřejnou soutěž na 
pronájem, stále je třeba mít na mysli, že se bude jednat o řádnou zdravotnickou ambulanci.   
 
Mgr. Šimek má s místem problém, proč se nekomunikuje. K tomu zaznělo, že proběhly 
odpovědi na dotazy. A právě proto jdou zástupci MČ na schůzi SVJ.   
 

3.  Dočasné zařazení psychoaktivní látky HHC na seznam zakázaných návykových látek 
 
Mgr. Štěpánek  
Stále není novela zákona (řešení psychomodulačních látek). Čeká se na notifikaci Evropské 
komise. Zatím se to řeší formou zákazu těchto látek – to je EK posvěceno. Aktuální riziko: 
Prodejci očekávají zákaz, snaží se toho co nejrychleji zbavit, bude toho v oběhu moc. Je také 
možné, že „zavřou oči“ a narychlo zásoby prodají i osobám nezletilým, dětem. Navrhuje jen 
krátkou zprávu skrze úřad – nedává smysl tomu mediálně dávat více, jelikož to může mít 
opačný efekt.  
 
JUDr. Badin  
Závěrečná informace – že od 1.3. bude zákaz, aby rodiče dbali obezřetnosti, před zákazem 
může jít do oběhu více.   
 
Mgr. Šimek  
Mají informace od PČR, že toho je nyní více v oběhu  
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Dr. Těmínová Richterová   
Přidat informaci o trestnosti a co znamená, že to je zakázané + upozornit, že to nejsou jen 
medvídci, ale i jiné podoby.   
 
MgA. Kašpar  
Zvážit, zda spíše nedat informace rodičům přes školy.  
 
Mgr. Počarovský  
Pokud mu dají úkol, tak to rozdistribuuje směrem k ředitelům a metodikům školním prevence. 
Ti již přijmou opatření v rámci svých kompetencí.    
 
Navrženo usnesení KP/05/01/2024: 
 
 
Komise protidrogová  
 

I. žádá Mgr. Ondřeje Počarovského,  
aby prostřednictvím ředitelů škol zřizovaných Městskou částí Praha 10 a jejich 
školních metodiků prevence informoval o problematice nově zařazených látek 
do nařízení vlády 463/2013 Sb., o seznamech návykových látek    

  
 

Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 
 8 0 0 

 
  

 
 

4. Aktuální informace z Protidrogové Komise Rady hl. m. Prahy  
 
Dr. Těmínová Richterová informovala, že se i nadále hledají prostory pro nízkoprahové zařízení 
pro tuto cílovou skupinu. Je to velmi potřebné. Jedná se s DP Praha.   
Chystá se akční plán, který se i tím bude zabývat.   
 
 
 

5. Diskuse 
 
Protidrogový koordinátor MČ – ani napodruhé se nepřihlásil vhodný adept  
 
Připomenuty termíny jednání, která jsou plánována v prvním pololetí 2024:  
 
26. 2. 2024         od 16:00  
29. 4. 2024         od 18:15  
10. 6. 2024         od 18:15 
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Předseda poděkoval všem přítomným za účast a jednání ukončil v 16:50 hodin.   
 
 
Mgr. Ondřej Počarovský      Mgr. Matěj Štěpánek  
ověřovatel zápisu       předseda Komise protidrogové   
      
Pavel Petřík   
tajemník Komise protidrogové  
 
 
V Praze 14. 3. 2024 
 


